

Homework for Level One

Date due : 31/03/2024

الواجب البيتي للمستوى الأول

تاريخ التسليم: 2024/03/31

التربية الإسلامية (Islamic Education)

- مراجعة الآيات (1-5) من سورة الشرح على الصفحة 16 من كتاب الإسلامية -1 للتسميع داخل الفصل للتأكد من الحفظ والإستيعاب.
- مراجعة الفصلين الثاني والثالث من موضوع "السيرة النبوية" على الصفحات 105-110 من كتاب التربية الإسلامية -1 للتأكد من الإستيعاب والإجابة على الأسئلة في التمرين أدناه.
- حل التمرين أدناه والملصق أيضاً في دفتر الواجب البيتي للتأكد من الأستيعاب .
- Revise Ayas (1-5) of Surat Al-Sharh on P.16 in the Islamic Education Book-Step 1 to recite in the classroom to verify understanding.
- Revise parts 2 & 3 from the topic of "The Biography of Prophet Muhammad" on P.105-110 in the Islamic Education Book-Step 1 to verify understanding and answer the questions in the exercise below.
- Do the exercise below which is also attached in your homework book to verify understanding.

التمرين الأول: أجبوا على الأسئلة التالية:

Exercise 1: Answer the following questions:

1- وَضِّحُوا بِإِخْتِصَارٍ مَا يَقْصَدُ بِكَلِمَةِ (يَتِيمٍ)؟

1- Briefly explain what is meant by (an orphan)?

.....

2- ما هو إسم السيدة التي أرضعت النبي محمد (ص)؟

2- What was the name of the nursing mother for Prophet Muhammad (SAW)?

.....

3- كم كان عمر النبي محمد (ص) عندما سافر مع أمه لزيارة أقاربهم في المدينة؟

3- How old was Prophet Muhammad (SAW) when he travelled with his mother to visit their relatives in Madinah?

.....